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Vážení a milí studenti, zaměstnanci Univerzity Karlovy - účastníci našeho společného Rektorského sportovního dne
2025, milí kolegové ze všech kateder a ústavů jednotlivých fakult UK – pořadatelé, garanti sportů, můj realizační týme
ÚTV 2. LF UK

Předem mi dovolte, abych vám účastníkům RSD UK 2025 poděkovala za vaši aktivní sportovní účast, skvělou atmosféru
po celý den a soutěživost, která se u mnohých z vás projevila, i když většinou nejste z oborových fakult UK.

Jak bývá zvykem, každá tato akce se dlouhodobě připravuje, poté realizuje a na jejím konci se celá zhodnotí
včetně uveřejnění výsledků. Nyní nastala poslední etapa a je třeba si říci, že díky skvělému počasí se můžeme
těšit vaší velké účasti a za to vám všem patří velký dík.

Po covidové době se začalo sportovní dění RSD UK společně organizovat nejen v Praze, ale i v Plzni a Hradci Králové,
a to na sportovištích patřících UK nebo i v externích objektech,
které patří jiným právním subjektům.

Z pověření paní rektorky byl jejím zástupcem na RSD UK jmenován prorektor doc. Jan Polák, který zahajoval a účastnil
se pochodu Z Trojky na Petřín. Poté věnoval svoji pozornost a čas volejbalovému turnaji na Albertově.

Velmi milým zážitkem byla přítomnost děkana 2. LF UK prof. Marka Babjuka a děkana PřFUK doc. Vladimíra Krylova ve
Sportovním centru UK, kteří již od 10.00 zahajovali sporty jako stolní tenis, softball, fotbal a další. Pan děkan 2. LF UK
se účastnil i paddleboardingu, který se konal na Hostivařské přehradě.

Jako tradičně bylo největší množství zájemců o kolektivní sporty – fotbal, florbal, volejbal a basketbal, kdy v některých
případech se naplnila maximální kapacita a z těchto důvodů muselo být ukončeno přihlašování. To je velmi potěšující
a jsme moc rádi, že máte o tyto sporty zájem, protože tím projevujete nejen sportovní výkonnost, ale i kolektivitu,
soudržnost, disciplínu, vstřícnost, obětavost a toleranci.
Druhou největší účastí byly fitness aktivity – aerobik, body ? mind, dále orientační běh a turistika. Byli jsme velmi mile
překvapeni, že nejen indoor, ale i outdoor aktivity vám jsou zcela vlastní a máte zájem poznávat stále nové.

Jsme rádi, že letošní ročník měl jedinečnost v tom, že se RSD UK účastnilo velké množství zahraničních studentů a
celkově měla celá akce internacionální charakter, protože probíhala v česko - anglickém modulu. Děkuji vám všem, kteří
jste k tomu přispěli, aby se takto RSD UK realizoval, protože jsme s hrdostí mohli ukázat všem účastníkům z různých
zemí, že máme společné sportovní zapálení a srdce toužící po výhře a úspěchu.

Po celou dobu RSD UK byla zajištěna odborná zdravotní péče a za to patří zdravotníkům velký dík. Naštěstí nebyly
žádné vážné úrazy, z čehož máme radost.

Jak se lidově říká „bez práce nejsou koláče“, a tak jsme pojali i celý náš harmonogram RSD UK 2025 a v závěru po
sportování jsme věnovali aktivní odpočinek poslechu živé hudby, tanci, zpěvu, ohni s opékáním buřtů a sdílení zážitků.
Byla zde úžasná atmosféra a je třeba si říci, že je tento čas velice nezbytný k tomu, abychom se na chvíli v této uspěchané
době zastavili a uvědomili si, že můžeme na chvíli prožít čas bez stresu, s pozitivními emocemi a s úsměvem na tváři.

Závěrem mi dovolte, abych poděkovala vám kolegům ÚTV 2. LF UK a dalším organizátorům, pořadatelům, garantům
sportů, zaměstnancům SC UK Hostivař,spolupracovníkům z 2. LF UK a ostatních fakult UK a rektorátu UK za
skvěle odvedenou práci. Jsem moc ráda, že se díky vám podařil letošní Rektorský sportovní den Univerzity
Karlovy úspěšně realizovat. Byl skvělý, pozitivní, úspěšný a internacionální.

Rektorský sportovní den UK 2025 patří již minulosti a jsme moc rádi, že na něj můžeme vzpomínat pouze s pozitivní
myslí. Všichni víme, že ve zdravém těle je zdravý duch a přeji nám všem, aby vydržel co nejdéle, protože jen tak se
můžeme těšit na další krásné společné dny.

Příští Rektorský sportovní den se bude konat ve středu 13. 5. 2026, jeho pořadatelem
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se stává KTV PF UK. Přeji mu, aby byl minimálně stejně úspěšný jako ten letošní.

Závěrem mi dovolte, abych touto cestou veřejně poděkovala paní rektorce UK za to, že podporuje sport a pohybové
aktivity u studentů i zaměstnanců.

S úctou
Hana Milerová


